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Vad har vi gjort under säsongen 
 
Vi har testat robotgräsklippare på banan från 2 tillverkare, det finns 1 märke till som kommer med en större 
klippare  till nästa säsong som vi också tänker titta på. Klippresultat av dessa klippare är mycket bra men 
det skiljer sig på hur dessa styrs via .gps gällande räckvidd från sändare. Frågan är inte om vi kommer att 
använda robotklippare på våra banor utan när vi känner oss mogna och prisbilden är den rätta.

Vi har tidigare nämnt att det är problem med medlemmar som bestämmer sig för att man inte tänker vara 
medlem under året men inte talar om det för klubben trots att vi mejlar ut frågan. Styrelsens ledamöter 
kontaktade ca 100 st. i juni och det fanns många skäl till varför man inte betalt avgiften men det fanns i in-
get fall något negativt mot klubben. Vi behöver få en större förståelse för att man talar om i tid att man inte 
tänker spela för att kunna ha mer trygghet i att veta vad vi har för faktiska resurser att röra oss med. 
 
-Styrbjörns stuga har färdigställts till elvagnsförråd 
-Högbo Bruk har gjort större parkeringsyta vilket tas i bruk till 2025 
-Vi har gjort om första greenbunker på hål 18 
-Vi har lagt igen främre bunker på hål 15 
-Vi har lagt igen fairwaybunker på hål 2 
-Vi har ersatt greenbunker med kulle på hål 4 på 9-hålsbanan 
-Slyröjning efter banan har gjorts under hösten 
-Vi har grävt ur diken och dammar under hösten

På kommande sidor hittar du budgeten för 2025 och nästa års medlemsavgifter samt investeringar och 
verksamhetsplan som beslutades på årsmötet. 

Mötet hölls på Folkets Hus den 28:e november och besöktes av 18 medlemmar, vi har summerat mötet i 
detta dokument.  
När vi summerar säsongen 2024 kan vi konstatera att vi ökat vårt medlemsantal med 5% (1550) vilket känns 
mycket glädjande. Än mer glädjande att det ökat på juniorsidan med mer än 20% vilket gör att vi har fler 
juniorer än på länge i klubben. Detta är siffror som följer golf Sverige i stort även om det blir allt fler s.k. 
greenfeemedlemskap. Av Sveriges 560 000 medlemskap är det drygt 140 000 som är greenfeemedlemmar 
där den största klubben idag har över 42 000 medlemmar.

Vi har haft en mycket bra säsong som började lite trögt men från mitten på juni så växte banan till sig och 
höll en mycket bra kvalitet säsongen igenom. Vi har ett högt speltryck på vår bana och vi behöver uppdatera 
vissa ytor såsom tees för att anpassa dessa till speltrycket vilket vi också har med i verksamhetsplanen.

Intresset för greenfeespel har varit stort med drygt 7400 besökande gäster och greenfeeintäkten är den 
högsta om man bortser från 2020 (pandemi).  
 
Som ni minns så beslutade sig vår dåvarande banchef Mattias Norling för att sluta i januari och vi 
rekryterade en ny men återvändande banchef i Henrik Glaas. Övergången har gått mycket bra och Henrik 
kunde ta vid och fortsätta jobba med banan som utvecklats bra under säsongen. 

Ekonomi 
En resultatprognos pekar på ett litet minusresultat. Vi har i kronor tappat på medlemsavgifter trots att vi är 
fler, detta med grund i att vi hade ett erbjudande att gå med till rabatterat pris under våren och att en stor 
del av vår ökning är på juniorsidan. Det vi tappar på medlemsavgifter har vi dock tagit tillbaka på greenfee. 
På kostnadssidan fick vi en merkostnad för banchef då Mattias och Henrik gick parallellt ett par månader 
i våras och vi förlängde arbetstiden för en av våra säsongsarbetare som har sprutcertifikat (får lägga 
bekämpningsmedel på banan) så att vi kunde säkerställa invintringen under november.
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Verksamhetsplan 2025
 

Klubbupplevelsen aktiviteter:

Vår fysiska miljö 
-målning av byggnader 
-masterplan för fastigheter 
-uppfräschning källarvåning klubbhus 
-flytt av verkstad 
-översyn ladan
Marknadsföring & kommunikation 
-kommunikationsplan, löpande info från klubben 
-aktiviteter för 9-hålsbanan, erbjudande för sponsorer / prova på etcetera
Medlemsavgifter 
-ny avgift vid övergång från junior till senior 22-25 år för att behålla 
-gynna de som betalar sin avgift i tid, dyrare att betala senare
Ideella insatser 
-ta tillvara alla som är intresserade av att hjälpa till 
-insatser på bana och klubbverksamhet
Utbildning av golfspelare 
-träning, golfvett, regler

Spelupplevelsen aktiviteter:

Tees 
-jämnare kvalitet 
-skötas mer likt greener 
-större för att klara slitage
Bunkrar 
-jämnare kvalitet 
-få bort stenar
Dammar & diken 
-upprensning 
Finish 
-slyröjning 
-se över vissa områden som kan rensas för att snabba upp spelet 
-tydligare skyltning
Spelbarhet helger 
-vältning greener även på söndagar

Ungdomsverksamhet aktiviteter 
-rekrytering av nya ungdomar och aktivering av befintliga ungdomar i klubben
-fler träningstillfällen, både med tränare och ledare
-fortsatt utbilda och engagera ledare
-samarbeten med andra klubbar
-fler ungdomar som tävlar

Kommentar: 
Vi ser att framförallt vårt klubbhus börjar bli slitet och 
vi behöver ta fram en plan för hur vi vill att det ska se 
ut. Vi tänker också oss att vi ska måla våra byggnader 
utvändigt vilket var ett tag sedan och här kommer vi att 
använda oss av ideella krafter.

Kommentar: 
Samtidigt som vi förstår att fler och fler inte vill 
betala förrän man börjar att nyttja banan så innebär 
det att vi har väldigt svårt att veta vilka finansiella 
resurser vi har till förfogande. Årsavgifter står idag 
för över 60 % av våra intäkter. Om allt fler betalar 
sent kanske vi inte kan ta in säsongsanställd ban-
personal lika tidigt på våren, vi vågar inte  påbörja 
tänkta projekt som t.ex. bygga om tees innan vi vet 
att det finns tänkta medel till detta etcetera.

Kommentar: 
Våra greener står sig bra i jämförelse med de flesta banor 
men vi ser att vi behöver få till bättre spelbarhet på 
våra tees och bunkrar. Vi kommer därför att satsa mer 
personella resurser till dessa områden nästa år och vi 
kommer även att försöka ta hjälp av ideella insatser.

Kommentar: 
Vi ökade vårt ungdomsantal med mer än 20% i år och 
nu är det viktigt att vi tar hand om dessa och får med 
de som vill i träning/lek. Vi kommer att satsa än mer på 
våra ungdomsrupper kommande år.



Budget 2025
Näringsverksamhet Föreningsverksamhet

Intäkter
Medlemsavgifter 6 750 000
Reklamförsäljning/banuthyrning 1 000 000
Greenfee 2 050 000
Bidrag kommun+RF+Bingo 60 000
Övr intäkter+skåp+Golfhäften 375 000
Tävlingsintäkter 290 000
Förhöjda medlemsavgifter 140 000
Ränteintäkter bank 40 000
Arrenden 200 000
Totalt intäkter 200 000 10 705 000

Kostnader
Banan 1 625 000
Fastigheter 90 000 1 060 000
Golfförbunden 370 000
Kontor / trycksaker 320 000
Personalkostnader 5 100 000
Kommittéer 320 000
Leasing/Bankkostnader 10 000 370 000
Bankkostnader 80 000

Totalt rörelsekostnader 100 000 9 245 000

Resultat före avskr. 100 000 1 460 000

Avskrivningar 0 1 330 000

Resultat 100 000 130 000



En tilläggs/påminnelseavgift på 300 kronor tas ut av de som 
inte betalar sin medlemsavgift på utsatt tid (förlängs med en 
månad till den 31/3 jämfört med förra året) för att uppmuntra 
till att betala innan säsongen börjar och därmed underlätta för 
klubbens planering och investeringar. Om man har särskilda 
skäl att betala senare så tar man kontakt med golfklubben så 
löser vi det. 
Ytterligare ett skäl till att det är viktigt att alla betalar i tid 
är att vi anställer säsongsarbetare till banan utifrån vad 
ekonomin tillåter och behöver veta hur våra medlemmar tänk-
er göra.
En dubblering av rabatten när ni bjuder in gäster att spela på 
vår bana, 200 kr på 18 hål och 100 kr på 9 hål för upp till 3 
inbjudna gäster till medlem i samma boll. 
Som tidigare finns möjlighet till rabatterat/fritt spel på Rättvik, 
Säter, Skerike och Mora. Inför säsongen 2025 finns också ett 
förslag på 25% rabatt på vardagsgreenfee på samtliga banor 
inom Gästrike/Hälsinge-distriktet (dock ej beslutat ännu).

Avgift 2025 Avgift 2024 Ökning
Senior 22-25 år (ny avgift) 4 500 ny avgift
Senior 6 800 6 550 250
Veteraner åter lån fullvärdig 2 000 2 000 0
Veteraner ej lån tidigare 4 200 3 950 250
Veteraner åter lån 9-hål 200 200 0
Veteraner 9 hål 1 800 1 700 100
Non Resident 3 000 2 900 100
Studerande 22-29 2 850 2 750 100
Junior 18-21 2 250 2 200 50
Junior 16-17 1 750 1 700 50
Junior 0-15 0 0 0
Passiv 600 600 0
9-hålsmedlemmar 2 950 2 850 100

Förhöjd avgift ej lån 550 550 0
Medlemslån 7 900 7 900 0

Greenfee vardag 600 500 100
Greenfee helg 700 550 150
Greenfee vardag 9-hålsbanan 250 250 50
Greenfee helg 9-hålsbanan 250 250 0
Pay and play 1 varv alla dagar 250 250 0
Pay and play fler varv alla dagar 500 500 0

Medlemsavgifter 2025



Greenklippare 875 000
Fairwayklippare - inbyte ruffaggregat 125 000
Kontantinsats greenklippare leasing 125 000
Ny verkstadslokal 400000
Lösen av slipmaskin (leasingperiod slut) 60 000

Summa 1 585 000

Här har vi valt att köpa in eldrivna greenklippare. 
Det ger en besparing på bränslekostnader och vi 
kommer aldrig att behöva få oljespill eller läckage 
på våra greener längre.

Investeringar 2025

Leasing 2025
Greenklippare + luftare årlig kostnad 185tkr 



Ändring av texten i 7:e kapitlet, idag lyder texten:
7 kap Styrelsen
1 § Sammansättning 
Styrelsen ska bestå av ordförande och minst 6 övriga ledamöter. 
Vi fick ett påpekande från SGF angående våra stadgar där vi skrivit att styrelsen ska bestå av 
minst 6 ledamöter. Detta skulle kunna tolkas som att styrelsen kan bestå av hur många som helst. 

Styrelsens beslutade enligt förslaget till årsmötet där vi skriver: 
Styrelsen ska bestå av ordförande och minst 6 och max 9 ledamöter.

Styrelse
väljs för valperiod

Per-Ola Grönberg ordförande 1 år 2025
Anders Sjökvist styrelseledamot 2 år 2024-2025
Kicki Källström styrelseledamot 2 år 2024-2025
Gustaf Sjögren styrelseledamot 2 år 2024-2025
Mattias Eriksson styrelseledamot 2 år 2025-2026
Ewa Berglund Johansson styrelseledamot 2 år 2025-2026
Magnus Holst styrelseledamot 2 år 2025-2026

Revisorer

Mats Darmell revisor 1 år 2025
Eva Jansson revisor 1 år 2025
Sören Pettersson revisor suppleant 1 år 2025

Valberedning
Lena Sjölander ordförande 1 år 2025
Hans Bergman ledamot 1 år 2025
Styrelsen utser en representant 1 år 2025

Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner

Val av ordförande, styrelseledamöter, 
revisorer och valberedning 2025



Mötet avslutades med ut-
delning av utmärkelsen Årets 
junior. Ett pris som funnits se-
dan 1980 med många kända 
namn som tidigare vinnare.
Årets vinnare blev Elmer 
Berglund som har sänkt sin 
handicap från 4,1 till 1,8 un-
der säsongen 2024. 
Bland Elmers placeringar på 
Svenska juniortouren finns en 
5:e plats på Lanna GK och en 
6:e plats på Avesta GK. 
Elmer spelade åt sig en plats i 
klubbens serielag och deltog 
vid seriespelet på Hudiksvalls 
GK där klubben kom på en 
femteplats i division 1 norra.

Året i siffror
Antal bokade starttider på Högbo GK 2024 = 49, 000 vilket ger en beläggningsgrad på 68% av alla till-
gängliga tider i bokningsschemat.

Antal greenfeegäster = ca 7, 400 stycken där 9-hålsbanan står för ungefär en tredjedel av besökarna.
 
Antal tävlingsstarter = 5, 000 varav 1, 000 greenfeegäster

Antal medlemmar = 1, 554 vilket är en ökning 78 medlemmar. Omsättningen är dock ganska stor med 
280 utyträden och 358 tillträden.

Antal juniorer= 176 st vilket är en ökning med 54 juniorer.

Årets junior 2025 
Elmer Berglund


